
Rad” Scr.forów
Miasta Kórnik
Rynek i . 2-C3 Kórnik

W33- g.^Ah
Protokół

z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik 

z dnia 14 października 2024 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego.

Uczestniczyło w nim 7 członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było 

prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek- przewodniczący
2. Krystyna Antkowiak
3. Irena Kaczmarek
4. Stanisław Kasprzyk
5. Antoni Odzimek
6. Tadeusz Warkocki

Nieobecni, usprawiedliwieni: Anna Wojtaszek, Barbara Fluder, Aleksandra Grzelak.

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 9 września 
br., głosowanie.

3. Dyżury senioralne - Krystyna Antkowiak.

4. Zapoznanie się z pismem Burmistrza MiG w sprawie interpelacji radnego 
Malińskiego.

a) odczytanie pisma Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Krobi.

5. Podsumowanie KDN'24; udział RS w realizacji wycieczki do Zamku.

6. Podsumowanie „III Senioralnego Pożegnania Lata”.

7. Informacja w sprawie spotkania Rad Senioralnych woj. Wielkopolskiego w 
Jarocinie.

8. Informacja w sprawie RS w Śremie i Środzie Wlkp., RS Kościerzyna (nowe 
władze).

9. Utworzenie Zespołu redakcyjnego kroniki Rady Seniorów MiG Kórnik.

10. Wolne głosy.

11. Zakończenie posiedzenia
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1. Na wstępie dokonano wręczenia podziękowania dla radnego Marka Kaczmarka 

przez Szefa organizacji Kórnickich Dni Nauki p. Przemysława Byczyńskiego, za 

wkład w organizację i udział w tym przedsięwzięciu.

2. Następnie odczytano treść protokołu z posiedzenia RS w dniu 9 września br. Nie 

zgłoszono żadnych poprawek oraz uzupełnienia treści. Protokół poddano 

głosowaniu, który przyjęto jednogłośnie.

3. Dyżur senioralny - radna Krystyna Antkowiak zgłosiła uwagę dot. pożegnania lata. 

Uczestnicy byli niezadowoleni, że pojawił się chaos podczas wydawania talonów i 

niektórym się taki fakt nie podobał. Poddała pod wątpliwość, czy będziemy 

kontynuować w następnym roku. Czas pokaże. W związku z chorobą radnej 

A. Grzelak, przewodniczący dokonał zamiany.

4. Zebrani zapoznani zostali z treścią interpelacji radnego RM Roberta Malińskiego w 

sprawie „umowy partnerskiej pomiędzy Gminą Skawina a Gminą Kórnik”. Każdy z 

członków RS otrzymał ksero pisma radnego w w/w sprawie. Następnie 

przewodniczący RS zapoznał zebranych z treścią pisma Burmistrza i interpelacją 

radnego Malińskiego.

Po zapoznaniu z treścią pisma, wywiązała się krótka dyskusja, którą przerwano ze 

względu na propozycję, by po „spokojnym” zapoznaniu się i wnikliwej analizie na 

kolejnym posiedzeniu Rady Seniorów przedyskutować, wyciągnąć stosowne wnioski 

i ewentualnie podjąć właściwą uchwałę, którą skierujemy do Burmistrza jako nasz 

punkt widzenia w tej sprawie.

Przewodniczący przy tej okazji przypomniał o szczególnej sesji RS w listopadzie. 

Właśnie wtedy gościć będziemy nową Śremską Radę Seniorów ze Śremu.

a) Odczytano pismo UTW z Krobi w sprawie uczestnictwa w przedsięwzięciach ich 

działalności. Pani Joanna Grzegorowska - nasz koordynator została poproszona o 

przekazanie kontaktu teleadresowego do UTW w Krobi.

5. Kolejna informacja dot. podsumowania przebiegu Kórnickich Dni Nauki '24. W 

ramach naszej działalności RS zorganizowanie dodatkowego wejścia dla naszych 

seniorów do kórnickiego zamku. Uczestniczyło w tym przedsięwzięciu 45 osób. 

Zwiedzili oni wnętrza naszego zamku, ale również mogli obejrzeć niezwykłe artefakty 
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biblioteczne. Jako wartą informacją odnotowania był fakt, że 2 osoby były po raz 

pierwszy w tym obiekcie.

6. Dokonano podsumowania „III Senioralnego Pożegnania Lata”. W tym przypadku 

wypowiedzieli się radni, którzy brali udział w organizacji tego przedsięwzięcia. 

Wyciągnięto wnioski na przyszłość. Przewodniczący poinformował o artykule, który 

ukazał się w numerze „Kórniczanina”. Ponadto przedstawiono projekt podziękowania 

dla osób, które w sposób szczególny przyczynili się w organizacji tego 

przedsięwzięcia.

7. Przewodniczący RS poinformował o pobycie na szkoleniu Rad Seniorów woj. 

wielkopolskiego. Szkoda, nasza aktywność jest słaba.

8. przewodniczący RS poinformował o nowej Śremskiej Radzie Seniorów ze Śremu, 

których zaprosiliśmy na listopadową sesję RS. Na nasze spotkanie przybędzie 

delegacja 5-cio osobowa. Następnie poinformował o radzie seniorów w Kościerzynie. 

Nowa Rada liczy sobie 15 osób.

9. Przedstawiono propozycję utworzenia zespołu redakcyjnego „Kroniki RS”. Są to :

- Irena Kaczmarek - przewodnicząca;

- Krystyna Antkowiak;

- Antoni Odzimek;

- Aleksandra Grzelak;

Postanowiono, że do tematu wrócimy na listopadowej sesji RS.

10. Wolne głosy:

- K. Antkowiak poinformowała o udziale członków RS w uroczystości 85 rocznicy 

rozstrzelanych kórniczan na rynku; uczestniczyli: I. Kaczmarek, T. Warkocki; St. 

Kasprzyk;

- T. Warkocki poinformował nt. korzystania ze świetlic wiejskich. Zaapelował, by był 

większy dostęp do korzystania ze świetlic, zwłaszcza dla osób niezrzeszonych. 

Zaproponowano zgłaszającemu o przygotowaniu odpowiedniego pisma w tym 

temacie, a ponadto warto sprawy przedstawić sołectwom na terenie gminy.

з



Odczytano pismo Burmistrza Śremu o konferencji senioralnej w śremskim muzeum w 

dn. 16.10.br.

Na zakończenie Przewodniczący RS poinformował o organizacji wycieczki w dn. 23 

października br. do wsi Brzózki. Wieś artystyczna inspirowana malarstwem Vincenta 

van Gogha.

Następna sesja Rady Seniorów ustalona została na 4 listopada o godz. 9.00.

Po wyczerpaniu porządku obrad 8-me posiedzenie Rady Seniorów zakończono.

Protokołował: Marek Kaczmarek
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